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Zápisnica č.6/2019 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 11.12.2019 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola uznesení  

4. Schválenie VZN 

     - Všeobecne záväzné nariadenie obce Ivachnová o miestnych daniach na území obce Ivachnová č. 5 /2019 

      - Všeobecne záväzné nariadenie č. 6/2019 obce Ivachnová o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

5. Rozpočet na rok 2020 

6. Žiadosť o budúcom prevode cestnej komunikácie na obec – Anexia, s.r.o. 

7. Sadzobník poplatkov obce Ivachnová za poskytnuté služby 

8. Rôzne 

9. Návrh uznesení 

10. Ukončenie 

                
K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil s programom zasadnutia.  

Prebehlo hlasovanie 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti,  

 

K bodu 2/ 

Určenie overovateľov zápisnice – A. Baďová, Mgr. T. Kubačka 

Prebehlo hlasovanie 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 
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Určenie zapisovateľa – M. Krakovská 

Prebehlo hlasovanie 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti,  

 

K bodu 3/  

Kontrola uznesení 

Neboli žiadne doporučujúce uznesenia. 

 

K bodu 4/  

Schválenie VZN 

Návrhy VZN boli vyvesené na úradnej tabuli a internetovej stránke obce. 

- Všeobecne záväzné nariadenie obce Ivachnová o miestnych daniach na území obce Ivachnová č. 5 /2019  

Keďže neboli žiadne pripomienky k návrhu VZN č.5/2019 prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

- Všeobecne záväzné nariadenie č. 6/2019 obce Ivachnová o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

Mgr. T. Kubačka – informoval sa minimálnom počte vývozov, ktoré sú stanovené vo VZN a či môžu občania nosiť 

triedený odpad do košov, ktoré sú v areály MS a OCÚ. 

Starosta – vo VZN je stanovený minimálny počet vývozov 6 krát. Občania obce môžu separovaný zber nosiť do nádob 

v areály MŠ. 

Keďže neboli pripomienky k návrhu VZN č.6/2019 prebehlo hlasovanie  

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

 

K bodu 5/ 

Rozpočet na rok 2020 

Návrh rozpočtu bol s poslancami prerokovaný na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva, bol 
zverejnený na úradnej tabuli a internetovej stránke obce. 

Ing. M. Krakovský -  v rozpočte nie sú navrhnuté financie na nákup automobilu. 

Starosta – debatovali sme o kúpe počas roka, dal som vypracovať aj ponuky a zatiaľ sme od toho upustili.  
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Mgr. T. Kubačka – informoval sa o schválení príspevku na hasičskú zbrojnicu, či vieme kedy prídu financie 
a dokedy treba projekt realizovať. 

Starosta -  zatiaľ na obec nič neprišlo, len na internetovej stránke ministerstva vnútra sú zverejnené obce, 
ktoré dotáciu majú schválenú. 

 Keďže iné pripomienky k návrhu rozpočtu neboli, prebehlo hlasovanie za rozpočet na rok 2020. 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

 

K bodu 6/ 

Žiadosť o budúcom prevode cestnej komunikácie na obec – Anexia, s.r.o. 

Žiadosť starosta prečítal a  poslancom bola poslaná aj mailom. K téme diskutovali všetci poslanci. 

Ing. M. Krakovský – prečítal aj mail, ktorý mu zaslal pán P. Budiak, kde pripomínal, že už zmluvy s firmou Anexia 
máme a nie sú splnené podmienky, ktoré tieto zmluvy obsahovali a to dokončiť do roku 2014 komunikáciu.  

Upozorniť zástupcov firmy na nedodržanie podmienok, informoval sa, kto robí zimnú údržbu na ceste, ktorá nie je vo 
vlastníctve obce,  pred schválením takejto zmluvy dohodnúť podmienky. 

Mgr. T. Kubačka – tiež je toho názoru, aby sa v zmluve presne stanovili podmienky,  aby opravila cestu na cintorín, 
ktorá po kanalizácie nie je opravená, a tiež debatovať s ňou ohľadom cesty na „Povrazoch“. 

Starosta- informoval, že obce väčšinou budujú miestne komunikácie a nie majitelia pozemkov. 

Po diskusii sa poslanci dohodli, aby pán starosta pozval zástupcu firmy Anexia, s.r.o. na najbližšie zastupiteľstvo. 

Prebehlo hlasovanie za pozvanie zástupcu firmy Anexia s.r.o. na zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

 

K bodu 7/ 

Sadzobník poplatkov obce Ivachnová za poskytnuté služby  

Sadzobník poplatkov bol poslancom zaslaný mailom, prerokovali ho a schválili. 

Prebehlo hlasovanie 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

 

K bodu 8/ 

Rôzne 

P. Huntošová – predniesla návrh kultúrnej komisie zorganizovať Silvestra v záhrade kultúrneho domu 

s ohňostrojom. 

Po diskusii poslancov sa zhodli, že tento rok sa Silvester v záhrade kultúrneho domu nebude organizovať. 
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Ing. M. Krakovský -  sa informoval na wifi pripojenie v kultúrnom dome. 

Starosta informoval, že je tam pripojenie, ktoré sa v najbližšej dobe zrenovuje, aby malo vyššiu rýchlosť 

a bude slúžiť pre kultúrny dom,  dôchodcov a záhradkárov. 

 

K bodu 9/ 

Návrh uznesení – predniesla pracovníčka obce M. Krakovská 

 

K bodu 10/ 

Ukončenie 

Starosta ukončil zasadnutie OZ, poďakoval prítomným za účasť. 

Čas ukončenia 18:40. 

Zapísala: Monika Krakovská 

 

 

                                                                                                                      Vladimír Guoth 

                                                                                                                       Starosta obce  

 

Overovatelia: A. Baďová 

                     

                         Mgr. T. Kubačka 


